Curriculum Vitae (C.V.)

Name : Sabbar Rahi Jasim Al.Jeboory

Personal Information :

1-  Marital status : Married
2-  Nationality : Iraqi
3-  Place of birth : Baghdad , Iraq , 1957
4-  Parents : Arabic
5- e-mail: sabbaraljeboory@yahoo.com

Education :

1-  1977-1981 Baghdad University , Baghdad, Iraq, B.Sc. in Soil and water science.
2-  1986-1988 Baghdad University , Baghdad, Iraq, M.Sc. in Soil and water science, Soil survey and classification. 
3-  2012 Baghdad University , Baghdad, Iraq, PhD in Soil and water science, Soil survey and classification. Title of theses (Genesis and Origin of Gypsum Mineral in Some Iraqi Gypsiferous Soils) in Arabic and the abstract in English

Languages : 
1-  Mother language : Arabic
2-  Secondary language : English

Interests and activities :
1-  Director assistance at heated glass in Iraqi seeds production company for period 1991-1994 . area 25 Hectare .
2-  Consultant in Heated glass houses in Al.Rabiee research center for the period 1995-1996.
3-  Director of Mohammed Alkasim nursery for the period 1996-1997.
4-  Director of plastic houses in Horticultural company for period 2000-2006. Area 10 Hectare.
5-  Lecturer at college of agriculture, University of Karbala from 2006 up to now .

		Composed :
 
1-  Sabbar R.J.Al-Jeboory, A.S.Muhaimeed, M.H.Farpoor,K.A.Salem.2013 ( Origin of Sulfur and Mode of Gypsum Formation in Central Iraqi Soils) Journal of Mountain Science. Volume 10 No.5 P.P 734-742.
2-  Sabbar R. J.Al-Jeboory, A. S. Muhaimeed, K. A.Salem .2013.(Classification of Some Gypsiferous Soils in Holy Karbala Province) Journal of Karbala University.
3-  Sabbar R.J.Al-Jeboory,W.K.Al-Agadi : 1989    ( Effect of Some Chemical and Physical Properties in Soil of Grate Musayab Project) . Journal of Iraqi agriculture science . 
4 - Sabbar R.J.Al-Jeboory .2014(Effect of physiografical location and geological formations age on weathering of some Iraqi soils) Journal of Karbala University.
5 – A.S.Muhaimeed,S.R.al-Jeboory,K.A.Saleem,R.Burt and J.V.Chiaretti.2013.(Genesis and classification of selected soils in an arid region of central Iraq .) Journal of Soil Science America .
[bookmark: _GoBack]6 – Elham A. Hasoon, Sabbar R. Al-Jeboory , Fadhel S. Al-Kinany.2017.(Effect of irrigation water of the main out full with addition gypsum phosphate on growth of barly (Hordeum Vulgare) Journal of Karbala University.    


Experiences
 
1-  Member of agriculture engineer organization as a consultant .
2-  Consultant in heated houses

. 
السيرة الذاتية 
الاسم الكامل: صبار راهي جاسم محمد الجبوري .
محل وتاريخ الولادة : العراق – بغداد – 1957 
الجنسية : عراقية .
الحالة الزوجية : متزوج .
القومية : عربية .
محل العمل : جامعة كربلاء – كلية الزراعة .
المهنة : تدريسي .
اللقب العلمي : استاذ مساعد .
البريد الاليكتروني : sabbaraljeboory@yahoo.com 
 الشهادات التي حصل عليها : 
1- بكالوريوس علوم زراعية ( علوم التربة والمياه) – جامعة بغداد – 1981 
2- ماجستير علوم زراعية (علوم التربة والمياه - مسح وتصنيف التربة )جامعة بغداد – 1988  
3- دكتوراه علوم زراعية (علوم التربة والمياه - مسح وتصنيف التربة ) جامعة بغداد – 2012   
المناصب التي شغلها :
1- معاون مدير مزرعة البيوت الزجاجية في النهروان من 1991 الى 1994 
2- استشاري في مركز ابحاث الربيع – هيئة البحث والتطوير الصناعي من 1995 – 1996 
3- استشاري في مشتل محمد القاسم – شركة المحاصيل الصناعية من1996 – 1997 
4- مدير مزرعة البيوت البلاستيكية في الزعفرانية – شركة البستنة  من 2000 – 2006 
5- تدريسي في كلية الزراعة – جامعة كربلاء من 2006 ولحد الان .
6- مقرر قسم البستنة وهندسة الحدائق من  2007 الى 2008 .
7- معاون العمبد للشؤون الادارية في كلية الزراعة – جامعة كربلاء 2014 لفترة شهرين .
8- مدير شعبة التسجيل في كلية الزراعة – جامعة كربلاء  من 2014 ولحد الان .
المواد التي قام بتدريسها :
أ – الدراسات الاولية :
 1 – مكائن وآلات زراعية.
2 - مبادئ تربة .
3 – ري وبزل .
4 -  بيئة نبات .
 
البحوث المنشورة :
1 – تأثير اسلوب ادارة التربة في بعض الصفات الكيميائية والفيزيائية لتربة في مشروع المسيب الكبير .المجلة العراقية للعلوم الزراعية  1989.
2 – تصنيف بعض الترب الجبسية في محافظة كربلاء المقدسة . مجلة كربلاء للعلوم الزراعية 2013  . 
3 – اصل  الكبريت وشكل معدن الجبس المتكون في بعض الترب الجبسية وسط العراق ( باللغة الانكليزية ) . مجلة علوم الجبال الصينية  2013. 
4 – وراثة التربة في بعض المناطق الجافة وسط العراق ( باللغة الانكليزية ) . مجلة علوم التربة الامريكية  2013 . 
5 - تأثير الموقع الفيزوغرافي و العمر الزمني للتكوينات الجيولوجية على التكوين المعدني
 وحالة تجوية بعض الترب العراقية . مجلة  جامعة كربلاء 2014.
6 – تأثير الري بمياه المصب العام مع اضافة الجبس الفوسفاتي على نمو محصول الشعير (Hordeum Vulgare ) مجلة كربلاء للعلوم الزراعية  2017 .
 



